



資深顧問

jaimecheng@leetsai.com

鄭伊芳

Jaime I. Cheng

專業資格

2003 年取得美國加州律師資格

學歷

- 美國洛杉磯洛約拉法學院 法學博士 (2003)
- 美國加州大學聖地牙哥分校 心理學系學士 (2000)
- 國立臺灣大學 企業管理碩士 (2014)

經歷

- 美國加州 McDermott & McNamara 律師 (2004)
- 美國 Roger C. Hsu 事務所 法務助理 (2002-2004)
- 美國加州法院 法官助理 (2001-2002)

專業協會成員

- 美國加州律師公會
- 跨太平洋律師公會

專門領域

- 合併與收購
- 合資
- 智慧財產權交易
 - 保密 / 競業禁止
 - 技術移轉 / 授權
 - 共同開發 / OEM / ODM

辦案經歷

- 代表台陸合資之鋁料壓鑄商之台灣股東，收購其陸方合資所持之 51% 股份。
- 擔任 Interconnect Devices Inc. 於其收購專門設計、研發、製造及組裝測試半導體之原料及產品公司一案之收購法律顧問，提供目標公司蘇州業務之法律查核及其他收購契約相關諮詢服務
- 代表 Eternal Chemical Co., Ltd. 出售其百分之百持有之子公司 Epoch Material Co., Ltd. 予 Cabot Microelectronics Global Corporation
- 擔任 Milestone Partners 於其多項收購案之法律顧問，包括在其收購大陸寧波一家主要電子保險箱公司時，提供法律查核及其他收購契約相關諮詢服務
- 代表 InterServ International Inc. 與 Perfect World 簽訂資產移轉與技術授權合約
- 代表 Rapala B.V. 參與商標收購交易，撰擬獨家供應契約及資產買賣契約
- 代表真空保存袋製造商之股東出售其於中國之資產及業務
- 擔任 Newbridge Capital Co., Ltd 於某併購案之法律顧問，提供法律查核服務並審閱相關契約
- 代表 One-Laptop-Per Child 與 XO-1 Laptop 原設備製造商協商、撰擬及簽訂製造生產契約

著作

- 合著 Getting the Deal Through 2018 年 11 月「2019 年科技產業併購」
- 合著 亞洲商務法律期刊 2018 年 7 月 13 日「台灣虛擬貨幣法律及法規」
- 合著 全球隱私及安全法規手冊台灣章節

座談演說

- 第 26 屆跨太平洋律師公會年會「開源軟體」座談主持人，吉隆坡 2016 年 4 月 16 日
- 第 25 屆跨太平洋律師公會年會「大數據雙座談 I+II」座談與談人，香港 2015 年 5 月 9 日
- 第 24 屆跨太平洋律師公會「智慧財產權：尋找可持續發展之平衡」座談主持人，2014 年 5 月 8 日
- iTechLaw 亞太會議「隱私權：特定話題」座談主持人，2014 年 2 月 28 日
- 第 22 屆跨太平洋律師公會年會「亞洲自由貿易協定 - 什麼可行及什麼不可行？」座談與談人，2012 年 5 月 3 日

語言

國語、英語

Jaime I. Cheng Senior Of Counsel

JaimeCheng@leetsai.com

Admitted to the Bar 2003, California

EDUCATION

- Loyola Law School (J.D., 2003) – Los Angeles
- University of California – San Diego (B.S., 2000)
- National Taiwan University (MBA, 2014)

EXPERIENCE

- Associate, McDermott & McNamara, LLP, Los Angeles, CA (2004)
- Law Clerk, Law Offices of Roger C. Hsu, Pasadena, CA (2002-2004)
- Law Clerk, State Bar of California, Los Angeles, CA (2001-2002)

PROFESSIONAL & ASSOCIATION MEMBERSHIPS

- State Bar of California;
- Inter-Pacific Bar Association

FIELDS OF EXPERTISE

- Mergers & Acquisitions
- Joint Ventures
- Intellectual Property Transactions
 - Nondisclosure / Non-Compete
 - Technology Transfer / Licensing
 - Joint Development / OEM / ODM

PREVIOUS PROJECT AND CASES

- Represented a Taiwan shareholder in the acquisition of 51% of the equity shares of a die casting manufacturer in the PRC from her joint venture partner to become the sole shareholder
- Advised Interconnect Devices, Inc. in the acquisition of a company specialized in designing, development, manufacture and assembly of products and raw materials used in the testing of semiconductors, including performing due diligence of its PRC operations in Suzhou and providing general legal advice relating to the acquisition agreement
- Represented Eternal Chemical Co., Ltd. in the sale of its wholly owned subsidiary Epoch Material Co., Ltd. to Cabot Microelectronics Global Corporation
- Advised Milestone Partners in various acquisitions, including its acquisition of a leading electronic safe solutions company, which has operations in Ningbo, PRC, including performing due diligence and providing general legal advice relating to the merger agreements
- Represented InterServ International Inc. in an asset transfer and license agreement with Perfect World
- Represented Rapala B.V. in a trademark acquisition, including the drafting and negotiation of an exclusive supply agreement and asset purchase agreement
- Represented a Taiwan shareholder of an air-evacuatable storage bag manufacturer in connection with the sale of its PRC operations
- Advised Newbridge Capital Co., Ltd. in a proposed merger & acquisition transaction, including performing due diligence, and contract review
- Represented One-Laptop-Per Child in the drafting and negotiation of manufacturing agreements with its original equipment manufacturers of the XO-1 laptop

PUBLICATION

- Co-Author, "Technology M&A 2019", Getting the Deal Through, November 2018
- Co-Author, "Cryptocurrency Laws and Regulations in Taiwan", *Asia Business Law Journal*, July 13, 2018
- Co-Author, "Taiwan Chapter", *Global Privacy and Security Law Handbook*.

SPEAKING ENGAGEMENTS

- Moderator, "Open Source Software", 26th Annual meeting & Conference of the Inter-Pacific Bar Association, Kuala Lumpur, April 16, 2016
- Panelist, "Double Session on Big Data I + II", 25th Annual meeting & Conference of the Inter-Pacific Bar Association, Hong Kong, May 9, 2015
- Moderator, "Intellectual Property Rights: Searching for a Sustainable Balance" 24th Annual Meeting & Conference of the Inter-Pacific Bar Association, May 8, 2014
- Moderator, "Privacy: Specific Issues", iTechLaw Asia-Pacific Conference, February 28, 2014
- Panelist, "Free Trade Agreements in Asia – What Works and What Does Not?" 22nd Annual Meeting & Conference of the Inter-Pacific Bar Association, May 3, 2012

LANGUAGES

- Mandarin and English